
Vážený pane řediteli,  

chtěla bych Vám touto cestou poděkovat za veškerou péči a starostlivost, kterou mi 
poskytli Vaši lékaři, sestřičky i další personál na lůžkovém oddělení gynekologie, kde 
jsem byla hospitalizována od 9. do 12.7.2015.  

Vše bylo perfektní- od začátku, kdy jsem absolvovala indikační pohovor u pana 
doktora Zelenky, kde jsem obdržela (jak ústně, tak písemně) naprosto srozumitelné 
informace a pokyny, jak se na hospitalizaci připravit.  

Také příjem samotný včetně následného  "pobytu" proběhl naprosto bez stresu. 
Sestřičky i lékaři se průběžně ptali, jak se cítím a zda něco nepotřebuji (např. léky na 
bolest apod.)  

Rovněž jídlo bylo chutné a díky kovovým obalům na talíře teplé. Jsou to takové 
"maličkosti", ale dohromady dělají hodně.  

Dnes jsem ještě byla na odstranění stehů po laparoskopii a rovněž vše proběhlo  bez 
nejmenších problémů.  

 
S pozdravem Vaše vděčná pacientka Marie, Praha 5- Stodůlky. 


